



HOUSE OF COMMONS
CHAMBRE DES COMMUNES
CANADA

THE SPEAKER
LE PRÉSIDENT

À noter que le [texte français](#) suit.

MEDIA ADVISORY

Parliament Hill Hosts Mobile Millennium Travelling Carillon

Ottawa – July 15, 2016 – The Honourable Geoff Regan, Speaker of the House of Commons, is pleased to confirm that the Mobile Millennium Carillon will be played on Parliament Hill by the Dominion Carillonneur, Dr. Andrea McCrady. This instrument is North America's largest mobile carillon, featuring 48 bells and weighing a total of 11.7 tonnes. The Mobile Millennium provides a unique opportunity to see the Carillonneur play while feeling the vibrations of the bells and enjoying the music.

From July 20 to 22, the mobile carillon will be played from 11:00 a.m. to 12:00 p.m. by Dr. Andrea McCrady. Additionally, Dr. McCrady will perform on the instrument as a prelude to the military brass band show, *Fortissimo*, from July 20 to 23.

When:

- [Recitals](#) by the Dominion Carillonneur: Wednesday, July 20, to Friday, July 22, 2016 from 11:00 a.m. to 12:00 p.m.
- Prelude to [Fortissimo](#): Wednesday, July 20, to Saturday, July 23, 2016 from 6:45 p.m. to 7:00 p.m.

Where: The best place to see and hear the mobile carillon is on the front lawn of Parliament Hill.

Media Availability: Dr. Andrea McCrady, Dominion Carillonneur, will be available for interviews on Wednesday, July 20 in the afternoon.

About the Mobile Millennium Carillon:

The Mobile Millennium's 48 bells were cast between 1991 and 1992 by the Royal Eijsbouts Bell Foundry in the Netherlands. They now make up the largest of three carillon instruments currently touring North America. This 11.7 tonne structure is towed by a truck and offers the unique opportunity to witness the inner workings of an instrument that is traditionally tucked away in a tower.

For more information on the Mobile Millennium Carillon:

<http://www.chimemaster.com/mobile-millennium/>

For more information:

Heather Bradley
Director of Communications
Office of the Speaker of the House of Commons
613-995-7882
heather.bradley@parl.gc.ca

AVIS AUX MÉDIAS**La Colline du Parlement accueille le carillon itinérant Mobile Millennium**

Ottawa – 15 juillet 2016 – L'honorable Geoff Regan, Président de la Chambre des communes, a le plaisir de confirmer que le carillonneur du Dominion, D^{re} Andrea McCrady, jouera sur le carillon itinérant Mobile Millennium, sur la Colline du Parlement. Comptant 48 cloches et pesant 11,7 tonnes, cet instrument est le plus grand carillon itinérant en Amérique du Nord. Le Mobile Millennium offre donc aux spectateurs une chance exceptionnelle d'observer le carillonneur jouer du carillon tout en sentant les vibrations des cloches et en écoutant la musique.

Du 20 au 22 juillet, D^{re} Andrea McCrady jouera sur le carillon itinérant de 11 h à midi. Elle jouera aussi de cet instrument lors de la première partie de Fortissimo, spectacle de fanfare militaire, du 20 au 23 juillet.

Quand :

- [Récitals](#) du carillonneur du Dominion : du mercredi 20 juillet au vendredi 22 juillet 2016, de 11 h à midi.
- Première partie de [Fortissimo](#) : du mercredi 20 juillet au samedi 23 juillet 2016, de 18 h 45 à 19 h.

Où : Le meilleur endroit pour regarder et écouter le carillon itinérant est sur la pelouse de la Colline du Parlement.

Rencontre avec les médias : D^{re} Andrea McCrady, carillonneur du Dominion, pourra donner des entrevues le mercredi 20 juillet, en après-midi.

À propos du carillon Mobile Millennium :

Le carillon mobile Millennium compte 48 cloches, qui ont été coulées en 1991 et en 1992 par la fonderie royale de cloches Eijsbouts, aux Pays-Bas. Il est le plus grand des trois carillons itinérants qui sont actuellement en tournée en Amérique du Nord. Cette structure de 11,7 tonnes, qui est remorquée par camion, offre la chance exceptionnelle d'observer le mécanisme d'un instrument habituellement niché dans une tour.

Renseignements sur le carillon itinérant Mobile Millennium :

<http://www.chimemaster.com/mobile-millennium/>

Pour plus de renseignements :

Heather Bradley
Directrice des communications
Bureau du Président de la Chambre des communes
613-995-7882
heather.bradley@parl.gc.ca